
Referat: Bestyrelsen Børneby Nord 
 

Onsdag den 09.09.2020 

Kl. 18.30-20.30 

Mødelokale 6, Allingåbroskolen 

 

Forældre Deltog Ledere Deltog 

Clara Marie Mose Nørrevang, Formand 

(Specialklasserækken) 

  

X Jonna Nielsen, Aftaleholder X 

Jan Salling Rasmussen, Næstformand 

 (Skole – Allingåbro) - 

X Carsten Sommergreen, Viceleder X 

Line Boje  

(Skole – Vivild) 

X Medarbejdere  

 

 

Marie-Louise Eskerod 

 (Skole – Vivild) 

X Lisbeth Riis, Dagplejen X 

Stine Hovgaard   

(Skole – Allingåbro) 

X Janne Maarup, ABC X 

Anders Revsbech   

(Skole – Ørsted) 

X Michel Lundberg, Skovsprutten Afbu

d 

Jane Bjørn Christiansen  

(Skole – Ørsted) 

Afbud Anni Hovmann, Nordlyset X 

 Simon Bøgh Klarbæk Jørgensen 

( Dagtilbud – Ørsted) 

X Marianne Holleufer, Langhøjskolen Helle 

 

Ann Birkmann 

 (Dagtilbud – Vivild) 

X Anders Lützen, Rougsøskolen X 

Lea Basse Jensen 

 (Dagtilbud Allingåbro) 

X Lis Pedersen, Allingåbroskolen Afbu

d 

Cecilie Skovlund Sand 

 (Dagplejen) 

X Elevråd  

Jonna Madsen 

 (Valgt på stemmeflertal) 

X Sofie Hauritz Rosenfeldt, Rougsøskolen Ikke 

indka

ldt 

  Allingåbroskolen  

 

  Langhøjskolen   

 
 

1.  
Godkendelse af referat. Godkendt, men uden underskrifter pga. Covid 19.  

2.  
Meddelelser fra formanden, 

områdets ledelse, råd og udvalg, 

samt elevråd. 

- Information om ulykken, hvor tre piger bliver forbrændt 

i natur/teknik-undervisningen på Allingåbroskolen. Meget 

ros til skolen ift. håndteringen efterfølgende.  

- Info om video på TIKTOK.   

3.  
Introduktion til 

bestyrelsesarbejdet. Ved Jonna  
 Gennemgået. Nye bestyrelsesmedlemmer 

underskriver tavshedspligten. 



Se bilag:1.  Forretningsorden 

Børneby Nord, 

2. Skolebestyrelsens arbejde 

Introduktion,  

 Jonna sender alle ”Skole og forældre” brochurer til 

skolebestyrelse ud som bilag til bestyrelsen.  

 Jonna kontakter fritidsrådet for info om medlem til 

bestyrelsen.  

4.  
Formøder før bestyrelsesmøder 

for forældrerepræsentanter i 

bestyrelsen.  

Forslag til godkendelse.Ved Clara 

 

 Der ønskes ikke formøder i bestyrelsen.  

5.  
Høring:  

a. Tilsyn med 

legepladser i 

dagplejehjem  

b. Kommunale 

budget 2021-24 

 

Se bilag til pkt. 5.a 

Link til pkt. 5.b: 

https://www.norddjurs.dk/politik/bu

dget-og-regnskab/budget/budget-

2021 

A  

Lisbeth 

 De første tre linjer – hvorfor skal de stå der? (Ingen grund 

til at sammenligne en dagplejers legeplads med en fx en 

børnehaves legeplads) 

 Vand – et privat bassin kan benyttes af dagplejerens 

familie i åbningstiden, når det står i dele af en dagplejers 

have, som ikke er godkendt til dagplejen.  

 Det er tilstrækkeligt med udskiftning af sand hvert andet år 

i dagplejens sandkasser.   

 Retningslinjer for mindre dyr efterspørges. 

 Hvorfor står giftlinjens nummer der? (Kan det fjernes?)  

 

Jonna og Lisbeth reviderer den sammen og sender den ud til 

bestyrelsen til godkendelse.  

 

B 

 Der er bekymring for, at vi ikke har penge til at lave 

ordentlig inklusion, så antallet af elever som bliver 

segregeret stiger senere i skoleforløbet.  

 Stor bekymring for økonomien i 2021 ift. ny 

tildelingsmodel for specialmidlerne.  

 Kan ”forældrevejlederen” indskrives i budgettet ifm. den 

forebyggende indsats.  

6.  
Forældremøder i dagtilbud og 

skole. 

Vi skal have besluttet om 

bestyrelses repræsentanter til 

forældremøder er fortid - eller om 

en ny bestyrelse skal formidles ud 

på en ny måde og hvordan skal vi 

gøre det ? 

Ved Clara 

 

Forslag:  

 Man kan indkalde en repræsentant fra bestyrelsen til 

forældremøder ved behov.  

 Videooptagelser omkring temaer bliver sendt ud til 

forældrene.  

 Billeder af bestyrelsen på matriklerne, så man kan se, hvem 

der sidder der.  

 Invitation til temamøder med oplæg fra foredragsholdere.  

 Lokale spørgetimer, hvor forældre kan spørge ledelse og 

bestyrelsesmedlemmer om det, som er på hjertet.  

 Bestyrelsen kan sende beskrivelser ud om dem selv på 

Aula.  

 Hvad er forældrenes behov for ift. kendskab til 

bestyrelsesarbejdet.  

 

Beslutning:  

https://www.norddjurs.dk/politik/budget-og-regnskab/budget/budget-2021
https://www.norddjurs.dk/politik/budget-og-regnskab/budget/budget-2021
https://www.norddjurs.dk/politik/budget-og-regnskab/budget/budget-2021


. 

Billeder af bestyrelsesmedlemmerne hænges op på matriklerne 

samt på hjemmesiden med beskrivelser. Opslag omkring 

hjemmesiden på Aula en enkelt gang årlig. 

Der tages billeder af bestyrelsesmedlemmer næste gang, samt 

indhentes underskrift om tilladelse til at sætte billedet på 

hjemmesiden. 

7.  
Antimobbestrategi skolen Nord. 

Status på udarbejdelse af anti-

mobbestrategi 

Jonna orienterer. 

 

Udsat til næste gang.  

8.  
Landsmøde Skole og forældre 

den 20.-21. nov. 

Finde deltagere til landsmødet. 

Ved Clara 

 

https://www.skole-

foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B

8de-2020-sammen-om-fremtidens-

folkeskolen 

Clara vil gerne med.  

Andre forældrerepræsentanter er velkomne.  

  

9.  
Evt.   Vi skal huske opdatering af hjemmesiden ift. 

bestyrelsesmedlemmerne. 

 Det forventes fra skole- og dagtilbudsforvaltningen at 

minimum 2 repræsentanter fra bestyrelsen deltager i 

Arbejdsdagen til revidering af ”fællesskaber for alle” 

17. sep. kl. 12-18 i Stenalt.  

Helle Steffensen deltager. Anni Hovmann er 

interesseret og undersøger om hun har mulighed for at 

deltage. 

Jonna Madsen laver kort med hilsen til medarbejdere 

på Allingåbroskolen. 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2020-sammen-om-fremtidens-folkeskolen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2020-sammen-om-fremtidens-folkeskolen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2020-sammen-om-fremtidens-folkeskolen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2020-sammen-om-fremtidens-folkeskolen

